



Alice Hills & The Velvet Shadows

Musikprogramm zur Verleihung der
Heinz Maier-Leibnitz-Preise 2025

Alice Hills & The Velvet Shadows

Alice Hills – Gitarre, Gesang / *Guitar, Vocals*

Daire MacMaghunius aka Darkroom Orchestra –
Kontrabass / *Double Bass*

Lydia Paulos – Cello

Matan Goldstein aka MGold – Percussion

Seraphina Taylor aka Feathered Fire – Gesang / *Vocals*

Alice Hills & The Velvet Shadows
Like This

Robyn
Dancing On My Own

Florence + The Machine
You've Got The Love

Die Berlinerin Alice Hills hat bereits im Alter von 16 Jahren als Straßenmusikerin ihr Talent unter Beweis gestellt und tourt seitdem regelmäßig im In- und Ausland. Ihre Musik bewegt sich zwischen Pop, Rock und Folk und ist geprägt von Jazz-Einflüssen sowie ihrer ausdrucksstarken Stimme. Auch heute, 16 Jahre später, spielt sie immer wieder auf der Straße – um die Demut und zwischenmenschliche Verbindung zu schärfen, die ihre Liveauftritte ausmachen.

Nun hat Alice Hills eine neue Formation ins Leben gerufen: Alice Hills & The Velvet Shadows. Gemeinsam mit Daire MacMaghunius am Kontrabass, der Cellistin Lydia Paulos, Matan Goldstein am Schlagzeug und Sängerin Seraphina Taylor erweitert sie ihren eigenen Sound um neue klangliche Facetten. In diesem Jahr veröffentlichte die Band ihre erste gemeinsame Single „Choose To Stay“; im Mai stellte sie der Öffentlichkeit ihre 5-Track-EP „Like This“ auf einer Release-Show vor.

Berlin original Alice Hills has been sharing her musical talents around the world since the age of 16, when she laid the foundation for a flourishing Berlin busking scene. Now, 16 years later, as a successful full-time musician and regular headliner, she keeps busking in order to hone the humility and human connection which translate into captivating live shows. Her catchy pop, rock, folk tunes find depth and breadth from her soul and jazz influences and her unique voice allows her to give an impressively moving version of any song she turns to.

After years of playing as a solo musician, Alice has picked some of the finest Berlin-based musicians (from around the globe) to play as a band, opening a new musical chapter as Alice Hills & The Velvet Shadows. With Alice playing the guitar and singing, the band members Daire MacMaghunius (double bass), Lydia Paulos (cello), Matan Goldstein (percussion/drum) and Seraphina Taylor (second vocals) help add a layer of richness to Alice's performances. This year the band released their first single 'Choose to Stay' and their 5-track band EP 'Like this'.

<https://alice-hills.com>